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本製品の一部には、GNU General Public License (GPL) および、GNU Lesser General Public License (LGPL) でライセンスされたソフ
トウェアを含みます。

本機に組み込まれているフリーソフトウェアとソフトウェアのライセンス条件
Webセットアップツールの （メニュー）→ 「License information」を参照してください。

フリーソフトウェアのソースコードの入手方法
フリーソフトウェアには、実行形式のソフトウェアモジュールを配布する条件として、そのモジュールのソースコードの入
手を可能にすることを求めるものがあります。こうしたフリーソフトウェアのソースコードの入手方法については、製品を
お買い上げいただいた販売会社にお問い合わせください。

This product partly contains software licensed under the GNU General Public License (GPL) and GNU Lesser General Public License (LGPL).

Free Software Modules Used in the Camera and Software License Terms
Open the Web Setup Tool and click [ ] (menu) > [License information] to display the details.

Acquiring the Source Code for Free Software
Some free software permits the distribution of software modules in executable form only under the condition that the source code of such modules be 
made available freely. For information on how to acquire the source code for such free software, please check with the distributor from whom the product 
was purchased.

本产品部分包含受 GNU 通用公共许可证 （GPL）和 GNU 次要通用公共许可证 （LGPL）许可的软件。

本摄影机中使用的免费软件模块和软件许可证条款
打开网页安装工具并点击 [ ] ( 菜单 ) > [License information] 以显示详情。

获取免费软件的源代码
部分免费软件仅在免费提供此类模块源代码的条件下，才允许以可执行的形式分发软件模块。有关如何获取
此类免费软件源代码的信息，请与出售产品的经销商联系。
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